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Skolebestyrelsesmøde 

Vestervig skole 

 

Onsdag, den 14. 11. 2018 kl. 17-19 

 

Fraværende Ann-Dorthe Bjerregaard Skammelsen under pkt. 1 

  
2. Orientering om 

hverdagen på 

skolen lige nu 

 

Personalia og 

økonomi 2018 

 

Herunder også evt. nyt fra kvartalsmødet 4/9 på Hurup Skole. 

Et godt møde. Der blev drøftet ferielukning mht. fordele/ulemper. Og 

mulighederne for sampasning lokalt. 

 

Vinni fremlægger budgettet for 2018. Vi forventer at komme ud med et 

underskud på omkring 3%. 

 

 

 

1. Kostpolitik Elevrådet deltager i punktet. 

Vi afsætter 45 minutter hertil. 

Elevrådet: 

Drømmen om at få en kantine igen har 

flere perspektiver: 

Maden: Skal opbevares og holde sig koldt. 

Udbuddet i kantinen var ikke sundt og 

godt. Mange så varerne i kantinen som 

snack og ikke som et godt måltid. 

En del fra 6. klasse synes, det var træls, at 

kantinen lukkede. Mest ift. at man ikke 

længere kunne købe en myslibar. 

Der er snakket om madspild ift., hvis 

kantinen skulle åbne igen. De synes, det er 

svært, at finde et alternativ til kantinen 

uden madspild. 

Eleverne synes, at en snack i madpakken 

er motiverende ift. at få spist det sunde i 

madpakken (først). Det er også godt at få 

rester med fra aftensmaden, som kan 

varmes i mikroovnen. 

Elevrådet vil gerne lave et event, hvor der 

laves forslag til gode og sunde madpakker. 

Dette kan præsenteres for resten af 

skolen. 

Det aftales, at der etableres en frugt- 

/grøntordning i alle klasser i stedet for 

kageordningerne. Frugten skæres af børn 

på skolen. Elevrådet vil gerne hjælpe med 

dette, nu hvor de ikke har kantinen at 

bidrage til længere. 

Ordningen træder først i kraft, når den har 

været præsenteret i elevrådet samt på 

personalemøder. 

Til fødselsdage og særlige lejligheder i 

klasserne er kage og lignende stadig 

velkomment. 
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Glemt madpakken? Så er der en skål 

havregryn i Buen. 

 

Buen: 

Der laves madplan med udgangspunkt i 

fibre, groft og grønt. 

 

2. Orientering om hverdagen på skolen lige 

nu 

 

Personalia og økonomi 2018 

 

Herunder også evt. nyt fra kvartalsmødet 

den 13/11 på Vestervig Skole. 

 

 

 

 

3. Økonomi 2018 Gennemgang af budgettet. 

Det forventes at komme ud med et 

underskud på omkring 3%. 

4. Forældreråd til møde med bestyrelsen Forslag til drøftelse. 

Vi inviterer 2 forældre med fra hver klasses 

forældreråd den 17/1 2019 kl. 17-17.45. 

5. Ændring af mødedato 11/4 2019 Vi ændrer det til den 10/4 kl. 17-19. 

6. Folkeskolernes Dag den 7/11 kl. 12-17 Evaluering af dagen. 

Der kom 50% af de forventede børn til 

skoleintro – 3 børn. 

Markblomsten er klar med 6 børn i 

skoleintro til april. 

Næste år huskes en plakat med opslag om 

dagen. 

 

7. Evaluering af samlæsning i elev- og/eller 

forældreperspektiv 

Fra sidste møde: 

Vi vil undersøge samlæsning i elev-/ 

forældre- og medarbejderperspektiv med 

det formål at få samlæsning som begreb 

gjort tydeligt og trygt for forældrene. 

Dette er udgangspunktet for arbejdet til 

det kommende bestyrelsesmøde.  

Det er essentielt for bestyrelsen at 

informationsniveauet omkring 

samlæsningen er højt. 

 

Samlæsning fremadrettet: 

- Forældresamarbejde 

- Information 

  

Punktet udsættes til det kommende 

bestyrelsesmøde. 

8. Branding af folkeskolerne i Sydthy Til det fælles skolebestyrelsesmøde blev 

en idé luftet. Den drøftes på mødet. 

 

Der er blandede holdninger til ideen. 
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Vi drøfter punktet til det kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

Evt. 17/12 kl. 17.00 – 19.30 

17/1 kl. 17.00 – 19.00 

5/3 kl. 19.00 – 21.00 

10/4 kl. 17.00 – 19.00 

6/5 kl. 19.00 – 21.00 

20/6 kl. 17.00 – 19.30 

 

 

 

 


